
Seja upravnega odbora JUU 
v Beogradu 

V soboto, 8. t. m., se je vršila v Beogradu 
seja upravnega odbora JUU. Poleg članov iz
vršnega in nadzornega odbora so ji prisostvo
vali predsedniki sekcij za vardarsko, zetsko, 
moravsko, dunavsko, vrbasko in dravsko ba
novino in predsednik beograjske sekcije. 

Predsednik tov. Ivan Dimnik je podal 
poročilo o stanju, v katerem se nahaja or
ganizacija, o odnosih do činiteljev izven 
nje in o stališču organizacije do poedinih 
aktualnih vprašanj. Po poročilu tajnika tov. 
Milinka Laziča o delu izvršnega odbora 
in tekočih poslih organizacije, poročilu bla
gajnika tov. Izidora Stamenkoviča o finanč
nem poslovanju in stanju udruženja, perso
nalnega in pravnega referata o personalnih 
in pravnih vprašanjih, ki jih rešuje udruže
nje, je bilo podano izčrpno poročilo o delu 
Centralnega odbora organizacij državnih, sa
moupravnih uslužbencev in upokojencev. 

Predsednik Centralnega odbora tov. To
dor Dimitrijevič je podrobno obvestil pred
sednike sekcij in ostale člane upravnega od
bora o delu, predstavkah in vprašanjih, ki so 
bila pokrenjena o priliki poseta pri gg. mi
nistrih za prehrano, pravdo in finance. Po
leg ostalega je obvestil člane, da so v posled
njem času prijavile svoj pristop v Centralni 
odbor nastopne nove organizacije: Udruženjc 
državnih bolniških zdravnikov, Udruženjc 
sodno administrativnega osebja in Udruženje 
samoupravnih banovinskih uslužbencev. 

V izčrpni debati, ki je začela po konča
nih poročilih, so sodelovali predsedniki sekcij 

tovariši: Svetozar Popovič iz Beograda, Milan 
Protič iz Novega Sada, Branislav Zivkovič iz 
Niša, Marko Cvetkovič iz Skopi j a, Milan 
Stambolija iz Banjaluke, Filip Špadijer iz 
Cetinja in Metod Kumelj iz Ljubljane, ki so 
podajali istočasno poročila o stanju prosvete 
in organizacije po banovinah in o aktualnih 
vprašanjih, ki zadevajo učitelje in učiteljice. 
Posebno so opredelili svoje stališče k vpra
šanju aprovizacije in oskrbovanja učiteljstva 
in k reviziji uradniškega zakona. 

Sprejeti so bili potrebni sklepi o sklica
nju seje glavnega odbora in utrjeni pogledi, 
po katerih naj vrši izvršni odbor svoje na
daljnje delo. Posebej je bil sprejet sklep, naj 
na osnovi poročil predsednikov sekcij in spre
jetih sklepov izda izvršni odbor kratek ko
munike, v katerem naj bosta poudarjeni zla
sti dve vprašanji. Predvsem je treba v komu
nikeju naglasitii, da uvedba aprovizacije ne bo 
mogla urediti gmotnega vprašanja državnih 
uslužbencev in upokojencev. To vprašanje se 
more rešiti le z utrditvijo cen in z zvišanjem 
prejemkov na višino, sorazmerno višini cen. 
Drugo vprašanje, ki naj ga poudari komuni
ke, naj bo vprašanje prosvetne personalne po
litike. Zlasti v današnjih časih morajo stre
meti vsi ukrepi prosvetne personalne politike 
za tem, da se ustvarita in utrdita v učiteljskih 
vrstah zadovoljstvo in občutek pravne sigur
nosti. Zato morajo prenehati vse premestitve 
po službeni potrebi, če jih ne narekujejo res
nični interesi službe. 


